

UniKL-MSI MELAHIRKAN GRADUAN PAKAR TEKNOLOGI KEJURUTERAAN

Diploma Teknologi Kejuruteraan dalam bidang Mekanikal, Pembuatan, Elektromekanikal serta Elektronik Automasi

Universiti Kuala Lumpur Kampus Cawangan Malaysian Spanish Institute (UniKL-MSI) adalah kampus universiti milik penuh Majlis Amanah Rakyat (MARA) yang menawarkan program bidang teknologi kejuruteraan dalam pelbagai cabang pengkhususan. Sebagai sebuah universiti yang berkongsi teknologi dan kepakaran dari negara Sepanyol, UniKL-MSI menyediakan kemudahan berteknologi tinggi, dengan kelengkapan, perkakas, mesin dan peralatan yang moden dan terkini. Melahirkan graduan berkebolehan dan mampu menempatkan diri di industri tempatan dan antarabangsa. Sertai kami dan jadi antara sebahagian Alumni kami yang telah berjaya!

INFORMASI MENARIK TENTANG UniKL-MSI



Pembelajaran berkesan untuk melahirkan graduan berteknologi; 60% pembelajaran secara "hands-on" dan 40% secara teoritikal.



Program yang diiktiraf dan diakreditasi oleh "Engineering Technologies Accreditation Council (ETAC)" di bawah Lembaga Jurutera Malaysia.



Kemudahan peralatan setaraf standard industri dan mesin berteknologi tinggi untuk tujuan pembelajaran.



Kemudahan gerai makan dan kafeteria dengan pelbagai pilihan makanan pada harga yang berpatutan.



Kemudahan internet secara **PERCUMA** di semua kawasan kampus dan penginapan.



Kerjasama dengan pelbagai syarikat multi-nasional seperti HOYA, Keysight, First Solar, PROTON, dan lain-lain.



Kerjasama global bersama syarikat dan universiti antarabangsa (COWTES - Spain, Polytechnic University of Catalonia, dan lain-lain).



Pelbagai tajaan/pembiayaan pembelajaran disediakan mengikut syarat kelayakan seperti MARA, JPA dan PTPN.



Kemudahan penginapan dan perabot yang lengkap untuk keselesaan pelajar dengan kadar perbelanjaan harian yang rendah.

Untuk maklumat lanjut, sila hubungi
Cik Hamidah Hassan (014-8861896) / Puan Ulmi Katsom Jusoh (019-4570202)
atau layari laman web: www.msi.unikl.edu.my

UNIVERSITI KUALA LUMPUR KAMPUS CAWANGAN MALYSIAN SPANISH INSTITUTE, KULIM HI-TECH PARK, 09000 KULIM, KEDAH • Tel: +604-4035200 • Faks: +604-4037410



"Sebagai Alumni UniKL-MSI, pengetahuan yang diperolehi dari pembelajaran memberi kami keyakinan untuk berada dalam industri. Ianya amat berketetapan dengan kehendak industri masa kini. Selain dari kemahiran dalam jurusan kejuruteraan teknologi, kami juga diterapkan dengan kemahiran komunikasi dan kepimpinan. Ianya banyak membantu kami dalam membentuk kerjaya yang lebih baik sekaligus menjadi pakar dalam bidang yang kami ceburi.

MUHAMMAD ZAMRI BIN ZAINAL ABIDIN
Equipment & Process Engineer
Sensata Technologies (M) Sdn Bhd.
Alumni, UniKL-MSI

Where Knowledge is Applied and Dreams Realised



UniKL
UNIVERSITI
KUALA LUMPUR

BENTUK MASA DEPAN ANDA DI UniKL



Kurikulum Menepati Keperluan Industri

Lebih 130 program ditawarkan di 12 kampus seluruh negara



Pensijilan Profesional

Sijil diiktiraf "embedded industry"



Tunjuk Ajar Pakar

Tenaga pengajar yang berpengalaman dari industri



Peluang Belajar/Bekerja Di Luar Negara

Lebih daripada 100 rakan universiti/industri mobiliti di seluruh dunia



Peluang Pinjaman Pelajaran

Pelbagai akses untuk pinjaman pelajaran, biasiswa dan geran



Bimbingan Kerjaya

Sertai rangkaian luas alumni dan rakan industri

PENGAMBILAN JULAI & SEPT 2020

BAGI PROGRAM ASASI/ DIPLOMA/ IJAZAH

Permohonan juga dibuka
untuk lepasan DKM/DLKM

Mohon sekarang:
www.unikl.edu.my



Kumpulan Syarikat

Universiti Kuala Lumpur DU011(W)

Universiti Kuala Lumpur

1016 Jalan Sultan Ismail, 50250 Kuala Lumpur

+603 2175 4000

Hotline: 1800 888 177

www.unikl.edu.my

Universiti Kuala Lumpur - Officialpage

UniKLOfficial

pressreader

PRINTED AND DISTRIBUTED BY PRESSREADER
Press-Reader.com: +1 604 278 4604
COPYRIGHT AND PROTECTED BY APPLICABLE LAW